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KOUVOLAN KAUPUNKI                                                                         MUISTIO

Hyvinvointipalvelut                                                                               1.11.2018

SEURAPARLAMENTIN 1. KOKOONTUMINEN 1.11.2018

Aika ja paikka

1.11.2018 klo 17.00 – 19.00 Porukkatalo / 2.KRS AULA

Läsnä  

Mika Seppälä - Sudet Jalkapallo ry
Joona Tankka – Sudet Salibandy ry
Suvi Virtanen – Kouvolan Uimarit ry
Hanna Laiho - Tykkimäen Sirkuskoulu
Mika Lindholm – Kouvola Indians ry
Iiris Riihiluoma - Korian Ponsi ry - lentopallojaosto / Kouvolan Han Moo Do ry 
Vesa Torikka -  Pokli ry
Tinja Toimela – Black Diamond Cheerleaders ry
Kaisa Niilo-Rämä - Liikuntaseura Tempo ry
Soile Hupli – Kymijoen Ratsastajat ry
Minna Parkko – Kuusankosken Ampujat ry
Tommi Lehtinen – KymLi ry
Noora Kakko – KymLi ry 
Teemu Mäkipaakkanen - Kouvolan kaupunki
Jussi Sutela – Kouvolan kaupunki
Marika Peltonen – Kouvolan kaupunki

KÄSITELLYT ASIAT

Kouvolan kaupungin liikuntapäällikkö Teemu Mäkipaakkanen avasi kokouksen. Hän kertoi, miten
seuraparlamentin perustamiseen on päädytty. Tavoitteena on yhdessä viedä parlamentin kanssa
liikuntaa ja urheilua Kouvolassa eteenpäin. Parlamentin kautta pyritään saamaan seurakentän
ääni päätöksentekoon kuuluville. 

Kuusankosken Ampujat ry:n varajäsen on jatkossa Marko Tapio. Sovittiin että tapaamisissa/
kokouksissa pyritään olemaan paikalla. Jos varsinainen jäsen ei pääse, kokouksiin osallistuu
varajäsen.

1. Parlamentin järjestäytyminen (mm. puheenjohtajan valinta)

Teemu Mäkipaakkanen kysyi, löytyykö ehdokasta parlamentin puheenjohtajaksi. 
Vesa Torikka ehdotti KymLi:n seurakehittäjää seuraparlamentin puheenjohtajaksi. Tommi
Lehtinen KymLi:ltä esitti että puheenjohtaja tulisi liikuntaseurasta. Ryhmässä keskusteltiin
puheenjohtajana toimivan henkilön ja seuran roolista. 

Mika Seppälä Sudet Jalkapallo ry:stä ilmoitti olevansa käytettävissä seuraparlamentin
puheenjohtajaksi ja Vesa Torikka KooKoo juniorit ilmoitti olevansa käytettävissä
varapuheenjohtajaksi. Päätettiin ehdottaan seurafoorumille, että Mika Seppälä aloittaa
puheenjohtajana ja Vesa Torikka varapuheenjohtajana. 

Seuraparlamentti esittäytyy ja hyväksytetään Seurafoorumissa ma 26.11.2018.
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Vesa Torikka joutui poistumaan kokouksesta klo 17.30.

2. Parlamentin säännöt

Osallistujat jaettiin kahteen ryhmään keskustelemaan Kouvolan seuraparlamentin
säännöistä. Heille jaettiin esivalmistellut säännöt, joista ryhmät pääsivät yhdessä
keskustelemaan ja muokkaamaan.   

Seuraparlamentin säännöt päivitettiin. Säännöt lähetetään parlamentin tarkastettavaksi
myöhemmin. (liite)

Mika Lindholm, Tinja Toimela ja Suvi Virtanen poistuivat sääntöjen käsittelyn aikana.

3. Muut asiat 

• Seuraparlamentti esittäytyy ja hyväksytetään Seurafoorumissa ma 26.11. 2018 Kouvola-
talon Honka- salissa.

• Ensimmäinen virallinen seuraparlamentin kokoontuminen järjestetään joulukuussa 2018.

Muistion kirjasi Marika Peltonen
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